金融监管研究

FINANCIAL REGULATION RESEARCH



- 竞争、微金融技术与银行信贷业务边界的移动 / 黄宪 叶晨 杜雪
- 经济增长、融资与债务风险 / 王彬
- 债券市场发展对货币政策传导的结构性效应研究 ——基于状态空间模型的实证分析 / 费磊
- Fintech 的特征、兴起、功能及风险研究 / 赵鹞

目录

竞争、微金融技术与银行信贷业务边界的移动 /黄宪 叶晨 杜雪1
经济增长、融资与债务风险 / 王彬
债券市场发展对货币政策传导的结构性效应研究 ——基于状态空间模型的实证分析
/ 贵磊
Fintech 的特征、兴起、功能及风险研究 / 赵鷂57
校园网络借贷的法律争议及其监管路径 /邓建鹏 孙朋磊 李晔71
国家面临的洗钱风险评估:方法设计与风险计量 / 苗文龙 张菁华82
供给侧结构性改革与银行业小微企业贷款发展 ——基于博弈分析的视角
/钱秋业100
金融监管政策动态111

CONTENTS

Competition, Micro-finance Technology and the Change of Bank Credit Boundaries	
HUANG Xian, YE Chen, DU Xue	1
Economic Growth, Financing and the Debt Risk	
WANG Bin	25
The Structural Effects of Bond Market Development on Monetary Transmission	
an Empirical Study Based on a State Space Model	
FEI Lei	43
The Characteristics, Emergence, Functions and Risks of Fintech	
ZHAO Yao	57
The Legal Problems of Online Student Loans and the Approaches of Supervision	
DENG Jianpeng, SUN Penglei, LI Ye	71
Assessment of Nation's Money-Laundering Risk: Method Design and Risk Measurement	
MIAO Wenlong, ZHANG Jinghua	82
The Supply Side Structural Reform and Banking Loans to Small-and-Medium Sized	
Enterprise: a Game-Theoretical Analysis	
QIAN Qiuye	00
Financial Regulatory Policy Undates	11

ISSN 2095-3291



RMB:20元

